



Jun He

Beijing

+86 10 8525 5558

jun.he@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Foreign direct investment
- Outbound investment
- General corporate
- Media and entertainment

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Before joining Han Kun as a partner, Mr. He practiced for about ten years with two prestigious PRC law firms in Beijing, focusing on mergers and acquisitions, foreign direct investment, private equity transactions, and legal practice in the media and entertainment industry. Between 2005 and 2006, Mr. He was a visiting associate in the head office of Kirkland & Ellis LLP in Chicago. Mr. He's clients include private companies, state-owned enterprises, and multinational companies. Mr. He specializes in mergers and acquisitions, private equity transactions, and foreign direct investment.

He is knowledgeable of and has extensive experience in the media and entertainment industry.

EDUCATION

Mr. He graduated from the Institute of International Relations with an LL.B. degree in 1997. He received a Juris Master degree from the Law School of Peking University in 2004.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



何军

北京

+86 10 8525 5558
jun.he@hankunlaw.com

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 外商直接投资
- 境外投资
- 一般公司事务
- 传媒娱乐

工作经历

从 2004 年起，何军律师开始正式从事律师工作。2004 年至 2008 年间在北京市德恒律师事务所工作，主要从事外商直接投资、并购及公司一般性事务法律服务；期间于 2005 年至 2006 年作为访问律师在美国律师事务所 Kirkland & Ellis LLP 芝加哥总部培训及工作；2008 年至 2013 年，何律师在北京市共和律师事务所工作，任合伙人；2013 年 6 月至今，在北京市汉坤律师事务所工作，任合伙人。

何律师主要从事涉及兼并收购、外商直接投资、境外投资、私募股权投资及文化传媒娱乐领域的法律服务。何律师服务的客户包括私营企业、国有企业以及跨国公司。

教育背景

1993 年 - 1997 年，北京国际关系学院国际政治系，法学学士学位；2001 年 - 2004 年，北京大学法学院，法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文